
Protokół Nr  8/10 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w dniu  24 sierpnia 2010 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie wykazów nieruchomości przeznaczonych do zbycia: 
 - przy ul. Kochanowskiego, obręb 06, działki nr 46/1, 46/2, 46/3, 46/4, 46/5, 46/6, 46/7, 

46/8, 46/9 i 46/10, 
 - przy ul. Wieniawskiego, obręb 09, działki nr 630 i 629/1. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza niezabudowanych  nieruchomości  
gruntowych  –  druk D, 

b) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji „Budowa kanalizacji deszczowej wraz z 
przyłączami do granic działek w ulicy Rolnej w Białogardzie” – druk A, 

c) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie 
planowanego deficytu budżetu Miasta oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i 
kredytów z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych obejmujących 
przebudowę ulic Krakowskiej i Asnyka oraz  przebudowę i termomodernizację wraz ze 
zmianą sposobu użytkowania budynku Białogardzkiej Biblioteki Publicznej w 
Białogardzie na przedszkole – druk B, 

d) w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Białogard oraz planów 
finansowych miejskich instytucji kultury za pierwsze półrocze 2010 r. – druk C. 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1200 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Bogdan 
Żurawski. Komisja przyjęła zmieniony porządek o wprowadzenie wykazów nieruchomości 
przeznaczonych do zbycia przy ul. Dworcowej i Piłsudskiego oraz protokół z poprzedniego 
posiedzenia, głosując: za-4 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 
Komisja zaopiniowała następujące wykazy nieruchomości przeznaczonych do zbycia, które 

przedstawiła B.Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GN : 
 
 - przy ul. Kochanowskiego, obręb 06, działki nr 46/1, 46/2, 46/3, 46/4, 46/5, 46/6, 46/7, 

46/8, 46/9 i 46/10, 
 Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

 - przy ul. Wieniawskiego, obręb 09, działki nr 630 i 629/1. 
 Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

 - przy ul. Dworcowej, obręb 006 , działka nr 400/1, 400/3, 400/4, 400/5, 400/6, 400/7 . 
 Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 
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 - przy ul. Piłsudskiego, obręb 017 , działka nr 588. 
 Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

 
Ad 3 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał:  

a) w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza niezabudowanych  nieruchomości  
gruntowych  –  druk D, 

 Przedstawiła: B.Szulakiewicz, Naczelnik Wydz.GN  

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e, głosując:  za-4 (jednogłośnie). 

b) w sprawie podjęcia realizacji inwestycji „Budowa kanalizacji deszczowej wraz z 
przyłączami do granic działek w ulicy Rolnej w Białogardzie” – druk A, 

Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. IMiM 

K.Leś – zgłosiła wniosek formalny na wykonanie kanalizacji na ul. Bol. Śmiałego. 

Wniosek przegłosowano: za-4( jednogłośnie). 

 Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując:   
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1 

 
c) w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu Miasta oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i 
kredytów z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych obejmujących 
przebudowę ulic Krakowskiej i Asnyka oraz  przebudowę i termomodernizację wraz ze 
zmianą sposobu użytkowania budynku Białogardzkiej Biblioteki Publicznej w 
Białogardzie na przedszkole – druk B, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
Komisja nie zajęła stanowiska, odstępując od głosowania. 

d) w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Białogard oraz planów 
finansowych miejskich instytucji kultury za pierwsze półrocze 2010 r. – druk C. 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją. Projekt zostanie zaopiniowany przez 

Komisje na kolejnym posiedzeniu z uwagi na wycofanie z porządku Sesji. 
 

Ad 4 
W sprawach różnych radni zapoznali się z odpowiedzią  na pismo Komisji w sprawie 

Pani Z.Kosowskiej Znak GN.VIII.7224-1/76/10 z 26 lipca 2010 r.  
Na tym zakończono w/w punkt. 
 
 
Ad 5 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.00  zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: M.Zimmer 
 

        Przewodniczący  Komisji 
                                                                                                                                  Bogdan Żurawski 
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